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Geachte heer Flier, 
 
Op 29 oktober 2018 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 42 
van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, betreffende overlast op het ho-
recaplein in de kern Barneveld. Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt:  
 
Vraag 1 en 2: Is het college bereid de nacht-BOA’s te voorzien van een alcoholmeter 
zodat er, op vrijwillige basis, preventief kan worden opgetreden tegen indrinkers onder 
de 18 jaar? En bij constatering van overmatig alcoholgebruik de mogelijkheid bestaat 
hiervan de ouders schriftelijk te informeren?  Is het college bereid de alcoholmeter ook, 
op vrijwillige basis, in te zetten bij jongeren boven de 18 jaar die dreigen te vertrekken 
met gemotoriseerd vervoer?  
 
Antwoord 1 en 2: Er is een alcoholmeter aanwezig, die voor het in de vraag gestelde 
doel al gebruikt wordt door de Drank en Horeca inspecteurs binnen FrisValley. Wij zul-
len deze ook periodiek gaan inzetten door onze horecaboa’s op het horecaplein, dit in 
goede afstemming met politie en horeca ondernemers.  De eerste preventieve inzet zal 
nog in 2018 plaatsvinden.  
 
Vraag 3: Er is op de parkeerplaats een ruimte ingericht voor het stallen van fietsen. 
Hier wordt nog te weinig gebruik van gemaakt. Fietsen staan nu nog op plaatsen waar 
ze een gevaar vormen voor de veiligheid, zeker bij een calamiteit (brand, ambulance). 
Hoe gaat het college de horecaondernemers stimuleren dat hun klanten de fietsen op 
de juiste plaats stallen? Zijn er andere mogelijkheden om dit te bevorderen?  
 
Antwoord 3:  De herindeling van het horecaplein is nu klaar. De komende maanden zal 
aan het juiste gebruik hiervan, met name het plaatsen van de fietsen, volop aandacht 
worden geschonken. De horecaondernemers en de aanwezige boa’s zullen de bezoe-
kers hier rechtstreeks op aanspreken. Daarnaast gaan wij in overleg met horecaonder-
nemers om te kijken of we middels beloningssysteem (fiets in de stalling dan gratis 
muntje) het gewenste doel kunnen bereiken.  
 
Vraag 4: Tijdens het uitgaan van de horeca om 3.00 uur hebben de BOA’s de moge-
lijkheid om extra verlichting aan te zetten op het horecaplein. Dit werkt goed. Op de 
plaats waar nu één schijnwerper staat lopen bijna geen jongeren. Echter verschuift de 
overlast nu naar de gevel van de Jumbo en onder de overstek van het appartementen-
complex. Hier is te weinig verlichting en is het vrij donker. Is het college bereid de extra 
verlichting zo uit te breiden dat er geen donkere plekken meer zijn?  
 
Antwoord 4:  Ja, wij zullen dit oppakken in overleg met de Jumbo, de betreffende om-
wonenden en wijkplatform Barneveld-centrum. 
 



 

Blad 2  

Vraag 5: Het wegsturen van de jongeren op het horecaplein na sluitingstijd wordt nu 
geheel overgelaten aan de BOA’s en de politie. Is het college bereid de horecaonder-
nemers te stimuleren hierin mee te helpen? Geen of weinig overlast is namelijk ook in 
het belang van de ondernemer.  
 
Antwoord 5: Dit punt wordt tijdens ieder horecaoverleg besproken. Tot op heden mer-
ken we wel dat de horecaondernemers  met name hun eigen gedeelte (horecaplein) 
controleren en dat de politie en de boa’s de aansluitende parkeerplaats en openbare 
wegen voor hun rekening nemen. Meer samenwerking hierbij is gewenst. 
 
Vraag 6: Artikel 10 lid 1 en 2 van de APV verbiedt samenscholing en ongeregeldheden 
of dreiging hiervan. Op de meeloopavond is dit meerdere keren voorgevallen. Is het 
college bereid ook op dit artikel een dwangsom toe te passen zodat de politie en BOA’s 
nog meer middelen hebben om de overlast te beperken? 
 
Antwoord 6:  Na overtreding van artikel 10 lid 1 of  2 van de APV is het mogelijk een 
gebiedsontzegging op te leggen aan degenen die dit artikel overtreed. Deze mogelijk-
heid is aanwezig op grond van artikel 70 APV en de nadere regels bij dit artikel en biedt 
voldoende mogelijkheden voor een effectieve aanpak rond het horecaplein.  
 
Vraag 7:  Daarnaast is enige jaren geleden de controle op drank en horecawet overge-
gaan naar de gemeente. Er is binnen het Fris Valley gebied (8 gemeentes) nu 0,5 FTE 
beschikbaar voor deze controles. Deze inspecteur mag controles doen op het gebied 
van de drank- en horecawet. Is het college bereid om het aantal FTE uit te breiden (al 
of niet via inhuur) zodat deze controles meer aandacht krijgen in Barneveld?  
 
Antwoord 7:  Mei 2013 werd door de burgemeesters van de deelnemende gemeenten 
in een convenant geregeld dat de controle op de naleving van de Drank en Horecawet 
gezamenlijk wordt uitgevoerd. Ook werd in dit convenant geregeld dat iedere gemeente 
01, FTE per 10.000 inwoners inzet voor deze controles. December 2018 komt de 
stuurgroep FrisValley bij elkaar. Wij zullen dit onderwerp in deze stuurgroep, waarin de 
bestuurders van de deelnemende gemeenten vertegenwoordigd zijn, op de agenda 
zetten en bezien of uitbreiding noodzakelijk en gewenst is.  
 
   
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
H.F.B. van Steden               dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris                         burgemeester 


